



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE 2 2001-02-19

| | | |
|----------------------|-----------------|---------------------|
| Närvarolista: | Ordförande | Fredrik Salomonsson |
| | Sekreterare | Christian Berling |
| | SRD-ordförande | Magnus Bäck |
| | Källarmästare | Anders Rångevall |
| | Sexmästare | Johan Persson |
| | Cafémästare | Jonas Hörström |
| | Industrimästare | Torbjörn Eklund |
| | Revisor | Caroline Einarsson |

- §1 OFMÖ Fredrik Salomonsson förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga adjungeringar.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- 13.5 Skrivare
 - 13.6 Bokföring
- §5 Föregående mötes protokoll Föregående mötes protokoll godkändes.
- §6 Meddelanden Johan Persson meddelade
- att** Sexmästeriet arrangerade en trerätters sittning i samband med Teknikfokus.
- Jonas Hörström meddelade
- att** Caféet fått ett nytt caféstillstånd och får nu även lov att sälja fryst snabbmat.
- Torbjörn Eklund meddelade
- att** arbetsmarknadsmässan Teknikfokus gick bra men det ekonomiska resultatet inte är klart. Industrimästeriet har börjat planera inför nästa års mäsas,
- att** examensmonumentet har blivit uppdaterat.



Magnus Bäck meddelade

- att** SRD-ordföranden ska ha möte med SRX,
- att** arbetet med InfoCom har dragit igång,
- att** de nya datorerna Knuth och Seymour inte kommer att vara klara innan tentamensveckan,
- att** tentorna ändå kommer att få stryka på foten,
- att** det troligtvis kommer inrättas en ny datorsal i Mattehuset,
- att** sektionens datorer dokumenterats på sektionens vävsidor.

Anders Rångevall meddelade

- att** husstyrelsen ska utvärdera undersökningen av ventilationen som gjorts i iDét.
- att** husstyrelsen har motsatt sig LTHs förslag att byta namn på E-huset,
- att** etapp fyra av ombyggnaden av E-huset ska genomföras,
- att** Källarmästeriet har köpt in en ny märkmojt,
- att** PH har lagt ett jordfel i lightmanagern,
- att** det endast är indraget en elgrupp till styrelserummet och att det kommer kosta ca 1500-2000 kr att dra in en grupp till.

Christian Berling meddelade

- att** FpT blir av i slutet av mars,
- att** ett nummer av Wd är på gång.

Fredrik Salomonsson meddelade

- att** vice kårordförande kommer att skriva en motion till fullmäktige om att Infocom studerande ska tillhöra D-sektionen,
- att** det kommer bli ca 192 nollor till hösten,
- att** han har haft möte med staben,



- §7 Beslutsuppföljning Den föreslagna soffan skulle kosta ca 30000 kr vilket eventuellt innebär att sektionen få skjuta till 3000 kr. Styrelsen **beslöt** att soffaffären ska vara avklarad till den 1 april.
- §8 Utlåningsregler för iDét Styrelsen **beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte.
- §9 D-konferens Datatekniksektionskonferensen arrangeras av D-sektionen inom THS den 3 till 5 maj. Styrelsen **beslöt** att Fredrik Salomonsson bokar tågbiljetter till D-konferensen.
- §10 Extra sektionsmöte Styrelsen ansåg inte att det fanns några skäl att hålla ett extra sektionsmöte.
- §11 Sektionsflagga Christian Berling föredrog de offerter som inkommit. Styrelsen **beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte.
- §12 Städning Styrelsen **beslöt**
- att** Sexmästeriet och Cafémästeriet ska städa Caféet, Köket och städskrubben.
 - att** Industrimästeriet ska städa Utskottsrummet,
 - att** Källarmästeriet ska städa Förrådet,
 - att** Styrelsen ska städa Råsenbad samt
 - att** städningen ska vara genomförd senast den 8 april.
- §13 Jubilekommitté Styrelsen **beslöt** att uppdra åt Valberedningen att valbereda en jublegeneral och funktionärer.
- §13.5 Skrivare Magnus Bäck föredrog olika alternativ till inköp av skrivare till Råsenbad. Styrelsen **beslöt** att bordlägga frågan till nästa möte.
- §13.6 Bokföring Skattmästaren meddelade att nyckeldepositioner från och med årsskiftet bokförs på ett kortfristigt skuldkonto.
- §14 Valärenden Inga valärenden fanns att behandla.
- §15 Styrelsearbete Styrelsen diskuterade situationen för de olika mästerierna.
- Fredrik Salomonsson lät meddela att "Det handlas alldeles för mycket på den här sektionen!"



§16 Övrigt iDets öppethållande diskuterades.

Kopiatorskostnaderna ska undersökas.

§17 OFMA Fredrik Salomonsson förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Christian Berling
Sekreterare

Fredrik Salomonsson
Ordförande